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Verslag van de bijeenkomst met de Adviesraad Sociaal Domein, gehouden op 16 mei 2024 

in de vergaderruimte Bestuur. 

 

Aanwezig: mevrouw H. Verheijen - Leusink, voorzitter  

de heer T. Hommersom 

de heer G.J. de Kruiff 

mevrouw D. de Bruin-Palland  

de heer H. Grüschke  

de heer G. van den Brink 

mevrouw E. Wagensveld 

mevrouw M. Geurts 

mevrouw I. Kreulen -beleidsmedewerker Sociaal Domein 

mevrouw J. Timmerman, ambtelijk secretaris 

 

Afwezig:  mevrouw D. Vernig  

 

 

1. Opening en welkom  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. In eerste instantie 

zou deze datum de netwerkbijeenkomst plaatsvinden. Helaas waren er te weinig 

aanmeldingen waardoor de netwerkbijeenkomst is geannuleerd. De annulering heeft de 

directeur/bestuurder van Welzijn Barneveld niet op tijd bereikt. Om deze reden is zij 

aanwezig en vertelt zij in het kort haar visie. 

 

Zij vertelt hoe het Steunpunt Scherpenzeel is ontstaan en waaruit de mantelzorgers en de 

vrijwilligers worden bediend. Na het ontstaan van Steunpunt Scherpenzeel is de Inloop in 

de Breehoek en is buurtbemiddeling ontstaan. Momenteel zijn in Scherpenzeel geen 

buurtbemiddelaars actief, maar bemiddelen de buurtbemiddelaars uit Barneveld in 

Scherpenzeel. 16% van de begroting van Welzijn Barneveld is voor Scherpenzeel. Welzijn 

Barneveld doet ook aan bemiddeling van vrijwilligers en mantelzorg. Ook zijn er 

gespreksgroepen en een inloop in de Breehoek. Het is de wens van Welzijn Barneveld om 

een locatie in het dorp te realiseren voor De Inloop. Reden hiervoor is dat wanneer men 

hulp nodig heeft het fijn is als dit dichtbij is. De Breehoek is eigenlijk te ver weg en het is 

lastig om mensen naar deze locatie te krijgen. De hoop is dat de gemeente zover komt om 

geld uit te geven om te werken aan de sociale samenhang; een ruimte waar mensen elkaar 

kunnen ontmoeten. Verder wordt opgemerkt dat een eenzijdige groep mensen gebruik 

maakt van deze voorziening. Toen De Inloop nog was gehuisvest in het dorp was dit ook het 

geval. De doelgroep zou eigenlijk breder moeten zijn Dit is de grote uitdaging voor De 

Inloop. De Inloop is een vrij dure voorziening.  

 

In het IZA gaat het met name over het verminderen van passende zorg voor en 

ondersteuning van ouderen. Vraag daarbij is hoe de inwoners hierbij kunnen worden 

betrokken en wat de rol van de Adviesraad hierin is. Aangegeven wordt dat binnen de 

Adviesraad behoefte is aan een informatiebijeenkomst over dit onderwerp.  
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Welzijn Barneveld heeft veel contacten met inwoners. Het lastige in Scherpenzeel is dat het 

werk erg versnipperd is. Veel zaken zijn binnen Scherpenzeel wel goed geregeld, maar zijn 

erg moeilijk vindbaar.  

 

Oplossing hiervoor zou zijn dat de gemeente meer de regie pakt. Wijkgericht werken kan 

een goede oplossing bieden. Wijkgericht werken houdt in dat een aantal opbouwwerkers 

actief zijn binnen een wijk en contacten hebben met de inwoners.  

 

Als advies wordt aan de Adviesraad meegegeven om met elkaar de focus te houden op de 

zorgvraag van 2024/2050. Er komen veel zorgvragen af op de gemeente en dit moet anders 

worden georganiseerd. De verbinding met elkaar hierin is erg belangrijk. Aldus de 

directeur/bestuurder. 

 

In de partnerbijeenkomst van 18 juni komt dit onderwerp verder aan bod.  

 

2. Locatiekeuze nieuwbouw Dorpsbeuk (met update d.d. 28 mei in rood) 

Al langere tijd ligt er een besluit voor vervangende nieuwbouw van de Dorpsbeuk. Het 

eerste besluit wat moet worden genomen is de vaststelling van de locatie. Het 

collegevoorstel over de locatiekeuze is vertrouwelijk, ter informatie voorgelegd met de 

Adviesraad. Ten tijde van de vergadering is meegedeeld dat de raad via een memo zou 

worden geïnformeerd over de voorkeurslocatie. Het college heeft op 28 mei jl. alsnog 

besloten om het voorstel ter besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraad van juli. 

 

Er is een communicatieplan opgesteld waarin is opgenomen dat de omgeving van de 

beoogde locatie op korte termijn wordt geïnformeerd.  

 

Vraag is wat de woningbouwontwikkelingen zijn bij de beoogde locatie. Met name voor de 

verkeersbewegingen is dit van belang. In De Nieuwe Koepel was geen ruimte voor een school 

en de planvorming was al rond. Voor deze locatie is gekozen omdat aan de noordkant nog 

geen scholen zijn. Het gaat om een openbare basisschool. Elke gemeente is verplicht om 

openbaar onderwijs aan te bieden. Openbaar onderwijs is over het algemeen niet gebonden 

aan de buurt waar de school staat omdat vaak een bepaalde populatie kiest voor deze vorm 

van onderwijs.  

 

Vraag is ook waarom participatie van omwonenden niet heeft plaatsgevonden bij de 

locatiekeuze. Over de locatiekeuze hoeft geen participatie gevoerd te worden. Het voorstel 

wordt voorgelegd aan de gemeenteraad voor besluitvorming. Zodra de locatie is bepaald, 

wordt direct een plan gemaakt om de omwonenden bij het plan te betrekken. Opgemerkt 

wordt dat achteraf veel problemen en bezwaren kunnen komen omdat men aan de voorkant 

niet is meegenomen in de besluitvorming.  

 

De Adviesraad geeft als advies mee dat goed wordt gekeken naar de verkeersveiligheid. Er 

is een projectgroep geformeerd waar de afdeling verkeer aan deelneemt. De visie van de 

school is dat men duurzaam wil zijn en dat kinderen zo weinig mogelijk met de auto naar 

school worden gebracht.  
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3. Mededelingen / ingekomen post 

Een lid is aangesproken over hondenpoepproblematiek bij de Maatjesschool. De Adviesraad 

kan hier voor nu niet veel mee. De schooldirectie zal dit op moeten pakken. Op meerdere 

plekken in het dorp is hondenpoep een probleem.  

 

4.  Verslag Adviesraad van 18 april 2024 

N.a.v. agendapunt 2 ingekomen stukken: Een lid van de Adviesraad heeft contact gehad 

met Participatie Partners. Namens Menzis onderzoeken zij hoe inwoners in de Gelderse Vallei 

het beste kunnen worden betrokken bij het Integraal zorgakkoord. Aangegeven wordt dat 

de vragen die werden gesteld vrij algemeen waren. Het ging er met name om hoe de 

Adviesraad mensen betrekt bij besluitvorming en hoe de Adviesraad in het algemeen contact 

heeft met inwoners.  

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.  Actiepuntenlijst van 18 april 2024 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en vastgesteld.  
 

6.  Termijnkalender 

De termijnkalender wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

7.  Takenlijst ASD 

De takenlijst wordt doorgenomen en de taken worden toebedeeld aan de deelnemers. Omdat 

de nieuwe leden nog niet zijn ingedeeld, zal de volgende vergadering hier kort op worden 

teruggekomen. 

 

8.  Voorbespreken gesprek wethouder d.d. 20 juni 

De vragenlijst zal verder worden aangevuld.  

 

9.  Inwonersparticipatie 

Inwonersparticipatie is een hot item. In september organiseert De Koepel een workshop 

over inwonerparticipatie. Afgesproken wordt dat een lid van de Adviesraad deelneemt aan 

deze workshop. Een vraag blijft hoe de Adviesraad is verbonden met de achterban. 

Voorgesteld wordt dat de Adviesraad themagericht organisaties uitnodigt en met deze 

organisaties in gesprek gaat als een soort van ‘meepraattafel’.  

 

10. Rondvraag  

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

11.  Sluiting 

De voorzitter dankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid. De volgende vergadering van 

de Adviesraad Sociaal Domein zal zijn op donderdag 20 juni 2024 van 9.30 - 12.00 uur 

in vergaderruimte Bestuur, Buitenplaats, Stationsweg 389a in Scherpenzeel. 


